

经文：以弗所书五 21-33

以弗所书范围：新关系（夫妻之道）：215-237 页

老师必读：219-221；226 页；丈夫的职分（226-231 页）；总结（231-235 页）

1. 关乎权柄的源头和运用，圣经如何教导？这教训怎样影响你对权威的态度和对待下属的态度？
2. ‘妻子的顺服，并非不经大脑，盲从丈夫的主宰…….’ 这样，她到底该怎样顺服？
3. 保罗说丈夫要爱妻子，如同基督爱教会。这种基督与教会的关系，怎样应用在丈夫与妻子的关系上？
4. 他又说丈夫爱妻子要好像爱自己的身子，为什么要加上这一句？
5. 或许你也愿意用一些时间，为自己的婚姻（或将来的婚姻）反思、祷告。你可以参考作者为本段所作的撮要。

Passage: Ephesians 5:21-33

BST coverage: New Relationships (Husbands and Wives), pg. 213-236

Compulsory reading for teachers: pg. 218-219; 225-226; The duty of husbands (pg. 226-231); Summary (231-236)

Q1. What does the Bible teach about the source of authority and to be exercised? How should this affect your attitude to those in authority over you and the way you treat those over whom you have authority?

Q2 Stott feels that ‘.....her submission is not to be an unthinking obedience to his rule...’. What then is it to be?

Q3. Paul writes that husbands are to love their wives ‘as Christ loved the church’. How does what he says about the relationship between Christ and the church apply to husbands and wives?

Q4. He goes on to assert that husbands are to love their wives ‘as their bodies’. Why does he add this?

Q5. You might like to spend some time thinking and praying about your own marriage (or plans for marriage). Use the author’s summary of this section as a guide.